
Raadadviescommissie Ruimte
(17551\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 15 mei 2014
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer drs. E.J. van Tellingen (plv. commissievoorzitter),  de heer J.G. van Maanen
(raadslid SGP), de heer ing. C.J. Blom (burgercommissielid SGP), de heer W.
Kurpershoek (raadslid VN), de heer S.T. van Doesburg (burgercommissielid VN),
mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),
mevrouw A. van Noord (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercom-
missielid VVD), de heer A.C. Hakkert (raadslid CDA), de heer D.J.W. Verboom
(burgercommissielid CDA), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer C. Pijls
(burgercommissielid PvdA), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier) en de heer T.
Kool (wethouder).

Afwezig : de heer C.F. van Wendel de Joode (commissievoorzitter). 

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van 
harte welkom.

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De voorzitter verzoekt de commissie om het inmiddels toegezonden raadsvoorstel 
Mackaylaan te Ophemert aan de agenda te mogen toevoegen.
De commissieleden gaan akkoord met toevoeging van dit raadsvoorstel aan de 
agenda.
De voorzitter geeft aan dat dit raadsvoorstel dan als agendapunt 6.2 zal worden 
geagendeerd.

De agenda is gewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de vergadering van 27 februari 2014 (inclusief Lijst toezeggingen)

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt naar aanleiding van de besluitenlijst, of het college 
al contact heeft gehad met Van Uden.
Wethouder Kool meldt dat de raad een besluit heeft genomen in dezen en dat het nu 
aan Van Uden zelf is om contact te leggen en stappen te ondernemen.
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Toezegging

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt naar aanleiding van de D-lijst, wat de stand van 
zaken is met betrekking tot D-273.
Wethouder Kool zegt dat er contact over is geweest, maar dat dit de gedachtengang 
bij het college niet heeft gewijzigd ten aanzien van dit verzoek. Er mag daar gewoon 
geen buitenopslag plaatsvinden van gelaste spanten, temeer om verrommeling tegen 
te gaan.

De heer Nijhoff vraagt naar aanleiding van de toezeggingen, of er al meer te melden 
is over de stand van zaken met betrekking tot de afhandeling van de stroomstoring.
Wethouder Kool zegt het antwoordt hierop schriftelijk aan de raad- en 
commmissieleden te zullen communiceren.

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Ruimte als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Stukken ter advisering

6.1 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan "woningbouw Hagedelstraat" te 
Haaften en hiervoor geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 Wro vast te stellen 
(2014-04-06516)

Raadsbesluit:
a) het bestemmingsplan "woningbouw Hagedelstraat" ongewijzigd vast te stellen 

en
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot het nemen van een reëel en stellig voornemen tot bebouwing in de nabije 
toekomst voor het perceel Mackaylaan Ophemert en hiervoor de 
bestemmingsplanprocedure op te starten (2014-04-04622)

Raadsbesluit:
a) het nemen van een reëel en stellig voornemen tot bebouwing in de nabije 

toekomst voor het perceel Mackaylaan te Ophemert en
b) instemmen met het voornemen van het college om de 

bestemmingsplanprocedure op te starten.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

2



Raadadviescommissie Ruimte
In deze vergadering is geen mededeling gadaan.

8. Rondvraag

Toezegging

Toezegging

Toezegging

Mevrouw Challik zegt klachten van bewoners te hebben ontvangen over de 
pannakooi die geplaatst is aan de Notaris van Aalstweg te Waardenburg. Hij is te laag, 
de bal gaat er regelmatig overheen en geeft overlast.
De heer Nijhoff vult aan dat die klachten zijn fractie ook hebben bereikt. Ook ligt 
hem bij dat er na ongeveer een half jaar een evanluatie over die pannakooi zou komen 
en die termijn is nu zo langzamerhand wel voorbij. Dus wanneer kan hij die evaluatie 
tegemoet zien?
Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan dat zij dinsdag in de commissie Welzijn een 
vraag wilde stellen over de keuring en het onderhoud van speeltoestellen in de 
speeltuin in bijvoorbeeld Hellouw, maar dat zij, net als de PvdA over de pannakooi, is 
doorverwezen naar vanavond. Dus verzoekt zij de wethouder om informatie te 
verstrekken over de onderhoudstoestand van de speeltoestellen en inzage te geven in 
de keuringsrapporten. Temeer omdat haar berichten hebben bereikt vanuit Hellouw 
over het speelveld aldaar. Daar is een basketbalpaal afgeknapt en een groot bord met 
gaten omgegaan. Kortom gevaarlijk! Ook zou ze graag zien dat het college de 
Verordening op de raadadviescommissies er nog eens op naleest, zodat het college 
weet in welke commissie welke vraag thuis hoort.
Wethouder Kool zegt enigszins verrast te zijn dat deze vragen vanavond worden 
gesteld en zal dit dan ook moeten laten uitzoeken. Het college zal op beide vragen, 
dus zowel de vraag over de pannekooi in Waardenburg als de vraag over de keuring 
van de speeltoestellen schiftelijk beantwoorden. Tevens zal hij ervoor zorg dragen dat 
de raad- en commissieleden de meest actuele portefeuilleverdeling zullen ontvangen, 
zodat duidelijk is voor iedereen in welke commissie welke vraag aan welke 
wethouder gesteld kan worden.

De heer Nijhoff heeft vernomen dat de kanten van het Kempke naar beneden zakt, 
maar daar zou toch beschoeiing langs worden aangebracht?
Wethouder Kool bedankt voor deze tip en zal laten nagaan of en zo ja, wanneer die 
beschoeiing dan wordt aangebracht. Dit laat hij nog weten.

De heer Nijhoff vraagt wanneer de weg Lage Paarden wordt verbeterd, het brokkelt 
steeds verder af en volgens hem was toegezegd dat weg spoedig hersteld zou zijn.
Wethouder Kool antwoordt dat er een geschil was over wie er aansprakelijk was voor 
de schade en dus het herstel van die weg. Uiteindelijk zou de aannemer de weg 
herstellen. Hij laat ook dit nagaan en zal dit even via de email communiceren.

De heer Nijhoff vraagt naar de onkruidbestrijding op de begraafplaatsen, wordt daar 
nog wel iets aan gedaan?
Wethouder Kool zegt daar goede afspraken over te hebben gemaakt met de AVRI en 
gaat er van uit dat zij deze afspraken nakomen. Mocht het anders zijn dan verneemt 
hij graag waar er tekortkomingen zijn en zal dat dan met de AVRI communiceren.

De heer Van Doesburg vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot het 
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ANWB-initiatief "gastvrije dijken".
Wethouder Kool zegt dat naast de mogelijkheid tot het verkrijgen van subsidie er toch 
ook nog veel geld bij zal moeten vanuit de gemeente om de dijken verkeersluw te 
maken, als we daar al voor zouden kiezen. Een paar jaar terug is er al eens een 
voorstel van de toenmalige wethouder verkeer, die hij had voorbereid samen met een 
werkgroep belanghebbenden, voorgelegd ter bespreking. Dat voorstel heeft het niet 
gehaald, omdat het miljoenen zou kosten om de dijk verkeersluw te krijgen. Na zijn 
aantreden heeft hij de werkgroep uitgenodigd om met hem in gesprek te gaan over de 
"gastvrije dijken" en die uitnodiging staat nog steeds. Het is een heikel punt met 
voorstanders maar even zoveel tegenstanders, de ambtelijke organisatie is er op de 
achtergrond mee bezig.
Mevrouw Challik geeft nog aan dat zij heeft vernomen dat er weer werkzaamheden 
zullen worden uitgevoerd door Rijkswaterstaat aan de dijken, wellicht kan dat 
gekoppeld worden.
Wethouder Kool zegt toe binnenkort met een informatienota te zullen komen over de 
stand van zaken met  betrekking tot die "gastvrije dijken". Wel geeft hij nu al aan dat 
het niet op korte termijn gerealiseerd kan worden, want er is geen budget voor 
opgenomen in de meerjarenbegroting. Hij zal tevens contact leggen met de 
raadsgriffier om dit onderwerp als bespreekstuk geagendeerd te krijgen na de 
zomervakantie.

De heer Van Doesburg vraagt de wethouder, of er niet iets is te doen aan de 
verrommeling van stukken grond die in handen zijn van projectontwikkelaars. Ze 
aanspreken op hun verantwoordelijkheid bijvoorbeeld.
Wethouder Kool geeft aan hier juridisch niets tegen te kunnen doen. Daar waar 
mogelijk wordt er wel actie op ondernomen, maar het blijft een zaak van de eigenaar 
van de gronden.
De heer Kurpershoek verzoekt om als gemeente een brief te zenden, waarin de 
wethouder aangeeft dat de gemeente juridisch geen mogelijkheden heeft om een 
eigenaar te dwingen deze projectgronden te onderhouden, maar wel een moreel 
verzoek aan hen doet om de terreinen te fatsoeneren en netjes te houden.

De heer Blom geeft ter informatie aan, dat er op de website van de Provincie 
Gelderland is te lezen dat er een inloopavond is georganiseerd op 5 juni voor de 
ontwerp-windvisie. Als locatie wordt genoemd De Rotonde te Geldermalsen, van 
19.00 uur tot 21.00 uur.
Wethouder Kool dankt hem voor deze informatie en vult aan dat er op 10 juni ook 
een informatiebijeenkomst is voor de raadsleden en collegeleden van de gemeenten 
langs de A-15 waar de provincie ook voornemens is iets met windenergie te doen in 
het gemeentehuis van Geldermalsen.

Mevrouw Van Kuilenburg, de heer Hakkert, de heer Kurpershoek en mevrouw 
Van Noord hebben allen vragen over de informatie die naar buiten komt over de 
nevengeul (hoogwatergeul) Varik-Heesselt-Ophemert. Ze vragen zich af, of het 
aangenomen Amendement door de raad wel goed is verwoord richting Provincie en 
Rijk. Immers heeft de raad daarmee aangegeven af te zien van de nevengeul zo lang 
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het nut en de noodzaak daarvan niet is aangetoond. De besluitvorming over 
Waalweelde-West is genomen, behoudens goedkeuring over de nevengeul en het 
gebied nabij Van Uden (containerhaven).
De heer Van de Geijn vraagt zich af, of de inbreng van Stichting Waalzinnig wel 
serieus wordt genomen.
Wethouder Kool zegt nog vandaag een gesprek hierover te hebben gehad bij de 
Provincie. De structuurvisie gaat toch door behoudens de door de gemeenten in het 
gebied aangegeven voorbehouden. Dus ook de nevengeul en de containerhaven 
worden (voorlopig) aangemerkt met een ster, wat wil zeggen dat die gebieden pas 
weer kunnen worden opgenomen als daarover nadere besluitvorming binnen de raden 
heeft plaatsgevonden. Wij (lees college) in Neerijnen hebben goed voor ogen dat eerst 
nut en noodzaak van de nevengeul zal moet worden aangetoond. Door de Provincie 
Gelderland in samenspraak met de kerngroep is een excursiedag voor raadsleden en 
collegeleden georganiseerd op 7 juni 2014. Hij hoopt dat alle fracties die dag 
vertegenwoordigd zullen zijn, om een goed beeld te krijgen. Ook zal mevrouw Van 
den Aarsen (directeur deltaprogramma rivieren) van de Deltacommissie mee gaan om 
toelichting te geven.
Neemt niet weg dat de Deltacommissie door gaat met planvorming voor het gebied, 
zoals ook door uw raad is gevraagd, en zij die naar verwachting in 2015/2016 voor 
definitieve besluitvorming zal voorleggen bij het Rijk.
De heer Kurpershoek verwijst naar enkele regels uit een informatiebrochure 
Varik/Heesselt, waarin te lezen staat dat de nevengeul nog steeds "kansrijk" is. Ook in 
een persbericht heeft hij dergelijke uitspraken gelezen, hiermee schept het college 
verwarring bij de burgers van Varik/Heesselt en Ophemert.
Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan dat in het Deltaprogramma op pagina 32 wel de 
voorbehouden van Zaltbommel staan te lezen, maar dat die van Neerijnen niet zijn 
opgenomen. Heeft het college de uitsptaak van de raad wel gecommuniceerd?
Wethouder Kool geeft aan dat de stemming bij de besluitvorming in de raad van 
maart is gestaakt en het voorstel daardoor opnieuw geagendeerd werd in de raad van 
april. In de tussentijd is dat Deltaprogramma geactualiseerd en is de uitspraak van 
Neerijnen daarin niet meegenomen. Het is hen echter wel bekend en nu opgenomen.
Er ligt komende maandag een 2e versie voor ter bespreking in het college, die daarna 
gerust aan de raad- en commissieleden kan worden verstrekt. Dit zegt hij hierbij toe.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.35 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
van 26 juni 2014

De plv. raadsgriffier, De voorzitter,

A.W. Boot C.F. van Wendel de Joode
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